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هاشمی: ورزشکار نباید دغدغه مالی داشته باشد/ هیچ شأنی جز خدمتگذاری ورزشکاران ندارم

 چهارشنبه ۱۳ دی ۱۴۰۲ - ۱۳:۴۵ شناسه خبـر : ۱۲۹۶۲۷

 وزیر ورزش و جوانان گفت: من هیچ شأنی جز اینکه خدمتگذار ورزشکاران و ورزش باشم، ندارم.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، کیومرث هاشمی که در محل فدراسیون تکواندو حضور یافته بود ، اظهار داشت:

خوشحالم که امروز در خدمت خانواده تکواندو هستم. ما جلسات بهتر و بیشتری با خانواده تکواندو خواهیم داشت و

امروز هم با موضوع خاصی در فدراسیون هستیم. تکواندو یک رشته المپیکی و موفق ما است و وزارت ورزش باید حمایت

بیشتری از این رشته داشته باشد و ما این حمایت صد درصدی را از تکواندو خواهیم داشت. ساعی پرافتخارترین ورزشکار

المپیکی ایران است و سیاست ما این است که در عرصه مدیریتی فدراسیونها از ظرفیت ورزشکاران بزرگ آن رشته

استفاده کنیم و علاقهمند به استفاده از این ظرفیت هستیم و از این موضوع استقبال میکنیم.

صفحه 1 / 3

https://www.moojekhabar.ir/khabar/129627/هاشمی: ورزشکار نباید دغدغه مالی داشته باشد/ هیچ شأنی جز خدمتگذاری ورزشکاران ندارم


خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

وزیر ورزش و جوانان افزود: رسانهها هم باید کمک بیشتری کنند تا تکواندو مورد حمایت بیشتری قرار بگیرد. در عرصه

ورزش دنیا، ورزشکاران رقبای خود را رصد میکنند و رسانهها میتوانند در این باره کمک کنند.

هاشمی ادامه داد: به لحاظ پشتوانه سازی پیشرفت خوبی ایجاد شده است. هر چقدر که این رشته رشد و گسترش پیدا

کند، میتوانیم تیمهای ملی بهتر و قدرتمندی داشته باشیم. در تیمهای ملی یک تغییر نسل شده و فدراسیون بعضاً با

مدرسه برتر حضور ملیپوشان مکاتبه میکند. این میتواند برای آینده ورزش کمک زیادی کند.

او تصریح کرد: ایرادی که ورزش کشور دارد و ما باید آن را حل کنیم، بحث نظام باشگاهداری است. فدراسیونها و

هیئتها وظیفه تیم داری ندارند و باشگاهها باید در این عرصه پرورش ورزشکاران قدم بردارد و فدراسیون نیز از بین

نفرات، بهترینها را گلچین کند. همچنین این موضوع میتواند باعث داشتن لیگ پویا شود. لذا ما برای ترغیب باشگاهها

و بخش خصوصی، سیاستمان این است که از آنها حمایت کنیم. ما تسهیلاتی را باید برای باشگاهها فراهم کنیم تا در این

رشتهها سرمایهگذاری کنند. نظام باشگاهداری در مجلس کارهایش انجام شده و تلاش بر این است که این لایحه به صحن

برود و مصوب شود.

وزیر ورزش و جوانان گفت: ما سعی کردهایم جلسات تخصصی را در فاصله هفت ماه تا المپیک برگزار کنیم. این

نشستها شاید محتوایشان رسانهای نشود اما صحبتهای خوبی صورت میگیرد. کار وزارت ورزش حمایت است و نباید

دست از حمایتها برداریم.

هاشمی اضافه کرد: موضوع دیگر این است که تمام تمرکز ورزشکاران و مربیان روی مسایل فنی باشد، یعنی ورزشکار

نباید دغدغه مالی داشته باشد. اگر دغدغهای هم باشد، باید به ما منتقل شود تا حمایت کنیم.

وی گفت: حضور در استانها، جزو سیاستهای دولت هم هست که در تکواندو هم صورت میگیرد و باعث دلگرمی

استانها میشود. هدف این بود که امروز بیاییم و بگوییم که ما در مجموعه وزارت ورزش حامی این رشته و فدراسیون

خواهیم بود. گاهی با یک تلفن مشکلات حل شده است. من هیچ شأنی جز اینکه خدمتگذار ورزشکاران و ورزش باشم،

ندارم.
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